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Per exemple, la intensitat energètica se situa en 85,3 per 
milions d’euros del PIB front als 80,1 marcats com a objectiu 
per a 2020. És a dir, en este àmbit ja hem complert el pla.

Quant a xifres en termes de potència instal·lada, l’objectiu 
per a 2020 és de 4.529 megavats, i en el 2018 ja havíem 
abastit els 3.785 megavats, és a dir, un 83,6 % de l’objectiu 
marcat per a 2020. I li ho detalle.

És a dir, en energia eòlica, en 2018, ja havíem aconseguit 
1.194 megavats, i a aquesta xifra s’haurà de sumar la posada 
en marxa del nou parc de Cofrents. Dir-li que l’objectiu eren 
1.700 megavats per a 2020.

En energia hidràulica ja havíem superat, en 2018, els 2.152 
megavats. L’objectiu de 2020 era 2.139 megavats.

També, en energia termoelèctrica, en 2018 hem aconseguit 
ja la meta de 2020 amb 50 megavats.

I pel que fa a l’energia fotovoltaica s’ha avançat molt, abas-
tant els 364 megavats en 2018; l’objectiu en 2020 del pla 
era o es de 600 megavats.

A més, senyor Martínez, cal tenir en compte alguna coseta. 
Quan vam entrar a governar en 2015 la Generalitat valen-
ciana el marc normatiu i retributiu establert pel Govern 
d’Espanya era el més desfavorable, al que calia afegir el 
bloqueig de les actuacions per les energies renovables en la 
nostra comunitat . Molts anys perduts i anar a contracorrent 
de la resta de països europeus i del marc de la Unió Europea .

No obstant això, des de la Conselleria d’Economia Sostenible 
hem dut a terme accions en el període 2015-2018, com 
mostren els resultats, per a fomentar l’ús de les fonts ener-
gètiques renovables i establir els fonaments perquè el seu 
creixement fóra una realitat quan el marc estatal canviara. 
Va canviar en octubre de 2018, eliminant eixe vergonyós 
impost al sol. I gràcies al desbloqueig legal, juntament amb 
la política energètica iniciada per aquesta conselleria i el 
Consell, tornem a la senda del compliment dels objectius 
marcats per 2030. De fet, també hem anat incrementant els 
incentius any rere any en l’àmbit de l’energia.

I quant al futur, que vosté també pregunta, tenim l’Estratègia 
valenciana de canvi climàtic i energia 2030, que regirà 
les polítiques del canvi climàtic al nostre territori en línia 
amb directives europees i amb uns objectius clars: reduc-
ció del 40 % de les emissions de gasos d’efecte hivernacle; 
almenys el 32 % del consum final brut d’energia procedirà 
d’energies renovables, i l’increment de l’eficiència energètica 
en almenys el 32,5 %.

I també, en 2050, volem aconseguir la reducció d’emissions 
de gas d’efecte hivernacle entre un 80 i 95 %, i que el cent 
per cent de l’energia provinga de fons renovables. I a més 
a més també obtenir, a aquestes metes caldrà planificar de 
manera efectiva els passos a donar. I en eixe sentit estem 
impulsant la llei de canvi climàtic i transició ecològica en el 
marc del PNIEC 2021-2030.

Per tant, per a finalitzar, senyor Martínez, dir-li que hem llui-
tat molt per un marc jurídic favorable a la sostenibilitat ener-
gètica que ara tenim. I amb actuacions i pressupost al nostre 
territori per aquest camí que hem marcat continuarem 

avançant en els objectius cap a un model energètic sosteni-
ble, just, inclusiu i democràtic.

Moltes gràcies . (Aplaudiments)

El senyor president de les Corts Valencianes:

Moltes gràcies, conseller .

Finalitzarem este punt i la sessió plenària amb l’última 
pregunta, la 556, que formula l’il·lustre diputat José María 
Llanos a l’honorable consellera d’Innovació, Universitats, 
Ciència i Societat Digital.

Senyor Llanos, té vosté la paraula .

El senyor Llanos Pitarch:

Gracias, señor presidente .

Concreto la pregunta que ya consta en el registro. Por 
cuanto respecta a las universidades valencianas, ¿existe, a 
día de hoy y en paralelo a las medidas aplicadas, un plan de 
evaluación y valoración del resultado y eventual eficacia de 
las mismas?

Gracias . (Aplaudiments)

El senyor president de les Corts Valencianes:

Moltes gràcies, senyoria .

Quan vosté vullga, però millor des del faristol.

Contestarà l’honorable consellera .

La senyora consellera d’Innovació, Universitats, Ciència i 
Societat Digital:

Gracias, señor presidente .

Señor Llanos, me pregunta por el incremento de contagios . 
Efectivamente, hemos vivido una situación…, alcanzando 
máximos preocupantes en nuestro territorio .

Los rectores y las rectoras de las universidades de la 
Comunidad Valenciana y yo misma hemos mantenido conti-
nuas reuniones de coordinación, a lo largo de este mes y el 
anterior, en concreto, 11 reuniones en el mes de enero y 5 
reuniones en febrero, en las que hemos analizado los datos 
que proporcionaban las autoridades sanitarias, los datos 
recabados por las propias universidades y hemos evaluado y 
valorado la efectividad de los planes de contingencia que ya 
estaban elaborados, hemos ido siguiéndolos. Hemos conti-
nuado siguiendo la hoja de ruta prevista, esos protoco-
los adoptados, para evitar la propagación de la COVID y lo 
hemos hecho día a día .


